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P R O T O K Ó Ł  nr 14/20 

 

 ze zdalnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej, odbytego w dniu 22 kwietnia 2020 r.  

  pod przewodnictwem Pana Radosława Wojtuniaka 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie komisji: 

1. Bryś Maciej 

2. Dziuba-Marzec Anna 

3. Owczarek Mariusz – zastępca przewodniczącego 

4. Mituła Bronisław 

5. Psuja Wojciech 

6. Wojtuniak Radosław - przewodniczący 

7. Żabicki Grzegorz 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Informacja o sporządzeniu protokołów z XI, XII i XIII posiedzenia komisji.  

3. Zapoznanie się z zarządzeniem (24.03.br.) i postanowieniem (14.04.br.) Rzecznika Dyscypliny 

Finansów Publicznych  przy Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Łodzi. 

4.  Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych.                       

5. Zamknięcie posiedzenia. 

P u n k t  1 

 

Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Radosław Wojtuniak dokonał otwarcia posiedzenia serdecznie witając 

wszystkich obecnych. Następnie stwierdził prawomocność obrad – na stan 7 członków komisji,  

obecnych 7. Zaprezentował porządek obrad dzisiejszego posiedzenia. 

Uwag nie zgłoszono. Porządek obrad został przyjęty bez zmian (przy 7 głosach „za”). 

 

P u n k t  2 

 

Informacja o sporządzeniu protokołów z XI, XII i XIII posiedzenia komisji.  

 

Przewodniczący Radosław Wojtuniak poinformował, że: 

1) protokół nr 11/19 został przesłany emailem do członków komisji, a w chwili obecnej znajduje 

się na sali obrad. Zapytał, czy ktoś wnosi uwagi do protokołu nr 11/19? Nikt się nie zgłosił.  Protokół 

nr 11/19 został przyjęty bez uwag; 

2) protokół nr 12/20 został przesłany emailem do członków komisji, a w chwili obecnej znajduje 

się na sali obrad. Zapytał, czy ktoś wnosi uwagi do protokołu nr 12/20? Nikt się nie zgłosił. Protokół 

nr 12/20 został przyjęty bez uwag; 

3) protokół nr 13/20 został przesłany emailem do członków komisji, a w chwili obecnej znajduje 

się na sali obrad. Zapytał, czy ktoś wnosi uwagi do protokołu nr 13/20? Nikt się nie zgłosił. Protokół 

nr 13/20 został przyjęty bez uwag. 

 

P u n k t  3 
 

Zapoznanie się z zarządzeniem (24.03.br.) i postanowieniem (14.04.br.) Rzecznika Dyscypliny 

Finansów Publicznych  przy Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Łodzi. 

 

1) Zarządzenie Rzecznika Dyscypliny Finansów Publicznych właściwego w sprawach 

rozpatrywanych przez Regionalną Komisję Orzekającą przy Regionalnej Izbie Obrachunkowej w 

Łodzi z 24.03.br. stanowi zał. nr 2.  
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Przewodniczący Radosław Wojtuniak zaznaczył, że odmowa nastąpiła ze względów 

proceduralnych, w  zawiadomieniu jest za mało szczegółów jeśli chodzi o naruszenie dyscypliny 

finansów publicznych. Komisja może uzupełnić zawiadomienie i złożyć je ponownie. Zapytał, kto 

chce zabrać głos? 

 

Radna Anna Dziuba-Marzec stwierdziła, że zawiadomienie można uzupełnić. Można zwrócić się 

do Skarbnika Miasta o przygotowanie planów finansowych za poszczególne miesiące.  

 

Przewodniczący Radosław Wojtuniak poinformował, że rzecznik w rozmowie telefonicznej 

nadmienił, że w przypadku ponownego złożenia zawiadomienia przez komisję służy pomocą, 

wskaże elementy, które mają być uzupełnione. 

 

Radna Anna Dziuba-Marzec nadmieniła, że zwróciła się do burmistrza o rejestr umów ustnych, 

Złożyła interpelację w tej sprawie, burmistrz jednak na nią nie odpowiedział uznając, że jest to 

wniosek w trybie dostępu do informacji publicznej. To nie jest zgodne z prawdą, ponieważ 

interpelacja została złożona zgodnie z zapisami w art. 24 ustawy o samorządzie gminnym. Gdyby 

złożyła dokładnie to samo i pominęła przewodniczącego rady, a napisała bezpośrednio do 

burmistrza -  wtedy można by to tak potraktować. To, co zrobił burmistrz, jest unikiem. Zapytała, 

czy komisja też ma wystąpić o taki spis umów? Nadmieniła, że złożyła wezwanie do usunięcia 

naruszenia prawa.  

 

Przewodniczący Radosław Wojtuniak zaznaczył, że komisja ma prawo wystąpić o brakujące 

dokumenty i uszczegółowienie tego zawiadomienia. 

 

Radna Anna Dziuba-Marzec złożyła wniosek, żeby uszczegółowić pismo do rzecznika, 

stwierdziła, że przy ponownym złożeniu niezbędna będzie pomoc prawnika.  

 

Więcej uwag nie stwierdzono.  

 

Przewodniczący Radosław Wojtuniak zarządził głosowanie nad wnioskiem radnej Dziuby-

Marzec o zwrócenie się do radcy prawnego w sprawie uzupełnienia zawiadomienia o brakujące 

elementy określone w art. 94 ust. 1 pkt 2 ustawy z dnia 17 grudnia 2004 r. o odpowiedzialności za 

naruszenie dyscypliny finansów publicznych. 

 

W głosowaniu wzięło udział 7 radnych. Członkowie komisji większością głosów (przy 6 głosach 

„za”, 1 głosie „przeciw”) przyjęła wniosek (Pismo znak: OR.0010.11.2020) 

 

2) Postanowienie Rzecznika Dyscypliny Finansów Publicznych właściwego w sprawach 

rozpatrywanych przez Regionalną Komisję Orzekającą przy Regionalnej Izbie Obrachunkowej              

w Łodzi z 14.04.br. stanowi zał. nr 3.  

 

Przewodniczący Radosław Wojtuniak zaznaczył, że procedura przetargowa była 

przeprowadzona zgodnie z prawem. Jeśli chodzi o odpowiedzialność przed organem stanowiącym, 

rzecznik stwierdza, że jeśli rada uzna, że burmistrz nie wykonał budżetu na poziomie planu z 2019 

r., to może ocenić to w czasie procedury absolutorium. Zapytał, kto chce zabrać głos? Nikt się nie 

zgłosił.  

P u n k t  4 
 

Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych.        

 

Przewodniczący Radosław Wojtuniak poinformował, że wpłynęły pisma: 

1) od Przewodniczącego Rady Miejskiej w sprawie zawieszenia „Kontroli wydatków na promocję 

Gminy Wieluń za 2019 rok” (zał. nr 4) 

Pismo zostało przyjęte do wiadomości. 
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2) radnej A.Dziuby-Marzec w sprawie dołączenia wniosku do odpowiedzi przesyłanej do 

Centralnego Biura Antykorupcyjnego (zał. nr 5) 

Z informacji uzyskanych od Przewodniczącego Rady, zostało to zrealizowane. 

 

3) od Wieluńskiego Domu Kultury w sprawie wniosku o udostepnienie informacji publicznej radnej 

A.Dziuby-Marzec (zał. nr 6) 

Pismo zostało przyjęte do wiadomości. 

  

4) radnej A.Dziuby-Marzec w sprawie przeprowadzenia kontroli zadania publicznego – „Budowa 

ul. Bojarowskiej w Wieluniu” (zał. nr 7 ) 

 

Radna Anna Dziuba-Marzec wyraziła zdanie, żeby przynajmniej rozpocząć ww. kontrolę, 

poprosić o dokumenty. Jeśli komisja uzna, że nie da jej się zdalnie prowadzić, wtedy można 

zawiesić. 

 

Radny Grzegorz Żabicki stwierdził, że w przypadku tej kontroli duże znaczenie będą miały 

wyjaśnienia naczelnika oraz osoby odpowiedzialnej za nadzór, nie da się tego przeprowadzić 

zdalnie. Zaproponował, aby tą kontrolę przełożyć na czas, kiedy będzie można ja rzeczywiście 

wykonać.  

 

Radna Anna Dziuba-Marzec stwierdziła, że nie jest problemem zdalne wysłuchanie wyjaśnień. 

Ponowiła, aby kontrolę rozpocząć.  

  

Przewodniczący Radosław Wojtuniak zapytał radnego Mitułę, jaki jest stan techniczny ulicy? 

 

Radny Bronisław Mituła jako radny mieszkający w okolicy ul. Bojarowskiej wyraził zdanie, że 

ulica w pewnych miejscach jest pozapadana.  

 

Przewodniczący Radosław Wojtuniak zaproponował, aby wystosować pismo do Burmistrza 

Wielunia o przekazanie informacji dotyczącej wszystkich prac związanych z realizacją tego 

zadania. 

 

Radna Anna Dziuba-Marzec dopytała, czy można zwracać się, o jakie dokumenty chodzi 

komisji? 

 

Przewodniczący Radosław Wojtuniak oznajmił twierdząco.  

 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

 

Przewodniczący Radosław Wojtuniak zarządził głosowanie nad wystosowaniem pisma do 

Burmistrza Wielunia o przekazanie informacji dotyczącej wszystkich prac związanych z realizacją 

zadania -  „Budowa ul. Bojarowskiej w Wieluniu”. 

 

W głosowaniu wzięło udział 7 radnych. Członkowie komisji jednomyślnie (przy 7 głosach „za”) 

przyjęli propozycję (Pismo znak: OR.0010.10.2020) 

 

Więcej uwag i korespondencji nie stwierdzono. 
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P u n k t  5 

Zamknięcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Radosław Wojtuniak dokonał zamknięcia posiedzenia. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołowała:                                 Przewodniczący komisji 

 

Anna Jabłonowska-Nawrocka        Radosław Wojtuniak 


